
ROMÂNIA
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL PETROŞANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S V E R B A L

încheiat azi 2 septembrie, cu ocazia desfăşurării şedinţei
extraordinare, a Consiliului Local al municipiului Petroşani,

convocată de îndată prin Dispoziţia nr. 654/2020 emisă de Primarul
municipiului Petroşani.

La şedinţă participă dl. Primar Florin Tiberiu Iacob-Ridzi, d-na Velici
Delia, Secretar general, fiind prezenţi şefii compartimentelor de specialitate din
cadrul Primăriei Municipiului Petroşani.

Sunt prezenţi un număr de 15 consilieri locali.
În conformitate cu dispoziţiile Hotărârii Consiliului Local nr.157/2020

preşedinte de şedinţă este domnul Lăutaru Vlad Alexandru.
Lipsesc d-nii consilieri Cornea Claudiu, Grigoriu Lavinia Elena și Nicolae

Florin.
Având în vedere situația ivită, determinată de infecția cu COVID-19, care

face imposibilă prezența consilierilor locali la locul desfășurării ședințelor,
ședința se va desfășura online.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Ordinea de zi a fost suplimentată cu încă 2 proiecte de hotărâre :

-Cine este pentru? - 15 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Supun la vot ordinea de zi suplimentată:

-Cine este pentru? - 15 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
1. Proiect de hotărârea privind rectificarea Bugetului Instituțiilor

Publice și Activităților Finanțate Integral sau Parțial din Venituri Proprii al
Municipiului Petroșani.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?



2DL. CONSILIER VLADISLAV:
-L-aș ruga pe dl primar, să-i pună pe cei de la Clubul Sportiv să scrie un

referat cum se scrie un referat. Nu se scrie “prin prezenta vă rugăm a ne
aprobați suma de 40 000 lei” . Noroc că a scris dl primar în referatul de
aprobare pentru ce sunt ceruți acești bani.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 15 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.158/ /2020

2.Proiect de hotărârea pentru modificarea şi completarea
prevederilor HCL nr.231/2019.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Mie mi se pare arbitrară acea propoziție în care rămâne la latitudinea

antrenorilor cu cât vor fi plătiți, plus baremul acela între 200 lei și 2200 lei. Nu
trebuia să stabilim cât ia antrenorul, jucătorul? Mie mi se pare foarte arbitrar.

DL PRIMAR:
-Aici este o chestiune care va fi stabilită în primul rând de antrenor pentru

că ei știu valoarea ficărui jucător. Nu toți jucători vor primi aceleași sume de
bani. Așa spune regulamentul, mai puțin de 200 lei nu se poate dar nici mai
mult de 2200 lei. Suma va fi stabilită de cei 2 antrenori și de conducătorul
clubului, de dl director Polifronie. Sunt jucători care joacă, alții sunt rezerve. Din
acest motiv este lăsată această marjă.

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Antrenorii nu intră la cei 2200 lei? Ei separat vor fi plătiți?

DL. PRIMAR:
-Și ei intră aici dar vor avea mai puțin de 2200 lei.

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Dar 2200 lei este brut?

DL PRIMAR:
-Da.



3D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Dar de ce trebuie mărit numărul de antrenori la 4, așa este în Liga 3?

DL PRIMAR:
-Așa este în Liga 3, trebuie un antrenor cu licență de Divizia B, pe care

nu-l aveam și s-a luat și antrenorul de portar.

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Și organizatorul de competiții și maseur.

DL PRIMAR:
-Da. Este dl Militaru Damian, dl Kandut Cosmin Gabriel, dl. Sedecaru

Ionel Tony și dl Ghițan Sorin.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 14 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? - 1 vot (d-na consilier Niță)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.159 /2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
3. Proiect de hotărârea privind aprobarea Studiului de oportunitate

pentru delegarea serviciului de transport public de calatori , a modalității
de gestiune a serviciului public de transport public local în Valea Jiului, a
Proiectului de Contract de delegare a gestiunii serviciilor publice de
transport persoane în aria teritorială de competență a ASOCIAȚIEI DE
DEZVOLTARE INTERCOMUNITARĂ PENTRU TRANSPORT PUBLIC
ZONAL ”GREEN LINE-VALEA JIULUI”, a Regulamentului pentru
efectuarea serviciului de transport public zonal de persoane prin curse
regulate în Valea Jiului si a Caietului de Sarcini al Serviciului de
Transport Public Zonal de persoane prin curse regulate în Valea Jiului.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 15 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.160 /2020
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DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:

4. Proiect de hotărârea pentru completarea Regulamentului de
Organizare și funcționare al Clubului Sportiv Municipal Jiul Petroșani,
aprobat prin HCL nr.170/2009, cu modificările ulterioare.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Care sunt modificările ulterioare?

DL. PRIMAR:
-A mai fost modificat și prin alte hotărâri de consiliu, ulterior primei

hotărâri de consiliu prin care s-a aprobat înființarea clubului. Dar aici este vorba
despre modificarea cu 10%. Este vorba despre echipa de fotbal Jiul. În Divizia
C, sunt alte rigori și ar fi trebuit ca fotbaliștii să pună 10% din toate cheltuielile
care urmează să fie făcute cu deplasarea, cu arbitrii, cu tot ce se întâmplă
acolo. Și atunci am scos acești 10% pentru echipa de fotbal pentru că nu au de
unde să pună, aceste sume fiind foarte mari.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 15 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.161 /2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unei convenţii

între U.A.T. Municipiul Petroşani, prin Direcţia Administrarea Domeniului
Public şi Privat şi Ministerul Afacerilor Interne, prin Inspectoratul de
Poliţie Judeţean Hunedoara.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Ei nu aveau gazul tras?

DL PRIMAR:
-Nu.
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DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:

-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma
prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 15 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.162 /2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt alte probleme, declar închisă şedinţa extraordinară a

Consiliului Local, convocată de îndată în data de 02 septembrie 2020.

Petroşani, 2 septembrie 2020.

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ
LĂUTARU VLAD ALEXANDRU

CONTRASEMNEAZĂ
SECRETAR GENERAL

DELIA VELICI


